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INDICATIONS: Mineral Qil is recommended as an intestinal lubricant to relieve
constipation, a dry skin softener, and as a coat dressing.

DOSAGE: As a Laxative

Cattle & Horses - 240 to 960 mL depending on body weight and severity of condition.

Sheep, Goats, & Swine - 60 to 240 mL.
Dogs & Cats - 5to 120 mL.

Repeat dosage daily until condition is corrected. Habitual constipation may be
relieved by administering 1-2 times weekly.

DIRECTIONS: As a Coat Dressing

Mix 1L Alcohol, 1L Water, and 2L Mineral Oil; shaking vigorously to make an emulsion.

Massage into the coat and skin. Follow with a good brushing.

For use as a spray, dissolve 30 grams of soap in 450 mL of hot water. Let cool,
then add 450 mL of oil. Then use 30 mL of this mixture with 180 mL of water for

spraying.
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Veterinary use only / Usage vétérinaire seulement

Active Ingredients:
Mineral Oil, USP, 100% v/v

Ingrédients Actifs :
Huile minérale, USP, 100 % v/v
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INDICATIONS: Huile de minérale est recommandé comme un lubrifiant intestinal
pour soulagement de constipation, adoucisseur de la peau, et pour appréter le
pélage.

POSOLOGIE: Comme un Laxative

Bovins et Cheveaux - 240 a 960 mL dépendant du poids corporel et gravité de la
condition.

Moutons, Chévres, et Cochons - 60 a 240 mL.

Chiens et Chats - 5a 120 mL.

Repetez chaque jour jusqu’a ce que la condition arréte. La constipation habituel
est soulagé par administrer 1 & 2 fois par semaines.

d’huile. Ensuite, prenez 30 mL de ce mélange avec 180 mL
d’eau.

MODE D’EMPLOI: Pour Appréter le Pélage ©
Mélangez 1L d’alcool, 1L d’eau, et 2L d’huile minérale; —
agitez vigoureusement pour faire une émulsion. Massez dans ——=8%
le pélage et la peau. Suivez avec un bon coup de brosse. —_—0
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Pour utiliser comme un spray, dissoudre 30 grammes de savon =~ S— T
dans 450 mL d'eau chaude. Laissez froidir et ajoutez 450 ML SHFi0==R




